

LAI Yun Yee, Lily (黎潤儀)

LL.B, LL.M, B.A.(Hons), MA(ArbDR), FCIArb
Solicitor, Hong Kong
Accredited General and Family Mediator

Solicitor,
Massie & Clement,

Contact:

c/o Mediation Centre, Hong Kong Family Welfare Society
Address: 80A First Street, Western Garden, Sai Ying Pun, Hong Kong
Tel: 2561-9229
Email: mediationcentre@hkfws.org.hk

Fluent in Cantonese, Putonghua and English

Mediation Training:-

- M.A. in Arbitration and Dispute Resolution by City University of HK in 1997
- Advanced General Mediation Training course by Accord Group, Australia in May 2001
- Advanced Family Mediation Training course by HK Academy of Law in Sept 2009
- Training Workshop on “*Mediation for Owners in Prospective Compulsory Sale Cases under the Land (Compulsory Sale for Redevelopment) Ordinance*” by Joint Mediation Helpline Office Ltd. & Hong Kong Institute of Surveyors in 2010
- Training Workshops on “*Financial Products & their Selling Process*” organized by Hong Kong Institute of Bankers and Hong Kong Securities Institute in 2012
- Training Workshop on “Advanced Mediation Workshop” organized by Financial Dispute Resolution Centre on 18.07.13
- **2009 – present acted as civil, commercial, financial, building management and family mediator in various occasions**

Career:

Jan 2006 to present	Solicitor, Massie & Clement
Dec 2004 to Dec 2005	Assistant Solicitor, P H Chin & Co.
Sept 2002 to Sept 2004	Trainee Solicitor, Boase Cohen & Collins
May 1999 to Jan 2001	Personnel & Administration Manager, Paul Y. – CREC Engineering Co. Ltd. (for Tiu Keng Leng Station & Tunnels, Tsueng Kwan O Extension MTR project)
Apr 1995 to May 1999	Office/Personnel Manager, Ting Kau Contractors Joint Venture (for Ting Kau Bridge and Approach Viaduct project)
Aug 1992 to Mar 1995	Personnel & Administration Manager, Ocean Office Automation Ltd.

Other Relevant Experience:

Experience in attending various conciliation meetings at the Labour Relations Division of Labour Department;

Giving talks on family law, mediation and related issues to NGOs.

黎潤儀

LL.B, LL.M, B.A.(Hons), MA(ArbDR), FCIArb

律師(香港)

認可一般及家事調解員

律師

馬思忠、祈朗貽律師行

聯絡:

經: 香港家庭福利會調解中心

香港西營盤第一街 80 號 A 西園

電話: (852) 2561 9229 傳真: (852) 2811 0806

電郵地址: mediationcentre@hkfws.org.hk

語言:

流利廣東話、普通話及英語。

調解訓練:

- 1997年 香港城市大學頒發仲裁及爭議解決文學碩士
- 2001年 澳洲 The Accord Group 頒發一般調解高級訓練課程證書
- 2009年 香港法律專業學會頒發家事調解高級訓練課程證書
- 2010年 由聯合調解專線有限公司及香港測量師學會協辦“土地(為重新發展而強制售賣)條例”的調解工作坊
- 2012年 由香港銀行學會和香港證券專業會舉辦的“金融產品及其銷售流程”工作坊
- 2012年 由香港金融糾紛調解中心舉辦的“高級調解”工作坊
- 2009年至今 從事民事、商事、金融、建築物管理及家事調解工作

職業:

年期	機構	職位名稱
2006年1月至今	馬思忠、祈朗貽律師行	律師
2004年12月-2005年12月	錢北慶律師行	律師
2002年9月-2004年9月	布高江律師行	見習律師
1999年5月-2001年1月	保華-中鐵聯營公司 (將軍澳支線調景嶺地鐵站合約)	人事及行政經理
1995年4月-1999年5月	汀九聯營建築 (汀九大橋及高架橋合約)	寫字樓及人事經理
1992年8月-1995年3月	海洋商業系統有限公司	人事及行政經理

其他相關經驗:

- 代表參與勞工處勞資關係科提供調停服務的經驗;
- 為非牟利機構舉辦有關婚姻法、家事調解及有關題目之講座擔任講者。